
تكليف ميزباني 
شيوا نوروزي
   گزارش

ايران در مرحله 
نهاي�ي انتخابي 
جام جهاني 2022 هنوز مشخص نيست و به رغم 
اينكه نام ورزشگاه آزادي در سايت فيفا در كنار 
بازي ايران – سوريه درج شده، اما بحث تأييد 
ميزبان�ي ته�ران از س�وي AFC همچنان در 

هاله اي از ابهام قرار دارد. 
نبود VAR و پرداخت حق پخ��ش، دو چالش 
بزرگي است كه باعث ش��ده كنفدراسيون آسيا 
در موضوع ميزباني ايران در انتخابي جام جهاني 
قطر دچار ترديد شود. تيم ملي اولين بازي خود 
را بايد 11شهريورماه مقابل سوريه برگزار كند، 
منتها نمي دانيم در تهران ميزبان سوريه خواهيم 

بود يا در زمين بي طرف! 
در حالي كه كنفدراس��يون فوتبال آس��يا رسماً 
ارسال تجهيزات VAR به كشورمان را به دليل 
تحريم ه��ا غيرممك��ن خوانده، اما فدراس��يون 
كش��ورمان توپ را به زمين صداوسيما انداخته 
و مشكل اصلي را حق پخش و عدم پرداخت آن 

اعلام كرده است. 
  2 ايراد مهم 

مرحله نهايي انتخابي جام جهاني از روز پنج شنبه 
11 شهريور آغاز مي شود و ما هنوز از ميزباني مان 
در تهران مطمئن نش��ده ايم. از مدت ها قبل اين 
بحث مط��رح ش��د و فدراس��يون عزيزي خادم 
تلاش��ش را براي گرفتن اين حق آغ��از كرد. با 
اين ح��ال ايرادات��ي كه از س��وي AFC مطرح 
شده كماكان به قوت خود باقي است؛ يكي بحث 
اس��تفاده از تكنولوژي VAR و ديگري بدهي 
صداوس��يما به اين نهاد آس��يايي اس��ت. اخيراً 
نمايندگان اجرايي فيفا به ايران آمدند و امكانات 
سخت افزاري و نرم افزاريمان را مورد بررسي قرار 
دادند. نمايندگان اعزامي بعد از بررس��ي شرايط 
ورزشگاه آزادي از نور ورزش��گاه ايراد گرفتند و 
فدراسيون قول برطرف شدن اين ايراد را داد. با 
وجود اين نداشتن سيستم كمك داور ويدئويي و 
عدم پرداخت حق پخش موضوعاتي نيستند كه 

به اين سادگي قابل حل باشند. 
  تحريم هاي ظالمانه

فدراس��يون فوتبال هفته گذشته محتويات نامه 
مهم AFC را منتشر كرد، نامه اي كه مسئولان 
آس��يا صراحتاً اعلام كردند به دليل تحريم هاي 
ظالمانه و چالش هاي موجود عملًا امكان ارسال 
تجهيزات مورد نياز VAR به كش��ورمان وجود 
ندارد. داس��تان از اين قرار است كه مقامات آسيا 
بر اجراي قوانين تأكيد دارند، قوانيني كه يكي از 
آنها برگزاري تمامي بازي هاي انتخابي اين قاره با 
استفاده از كمك داور ويدئويي است. حال اينكه 
كنفدراسيون قاره كهن در اين موضوع با شركتي 
انگليس��ي همكاري دارد و به خاطر تحريم هاي 
موجود اين ش��ركت نه امكان ارس��ال تجهيزات 

به تهران را دارد و نه اعزام نيروهاي متخصص را. 
در واقع با توجه به مشكلات موجود فوتبال ايران 
به اين زودي ها نمي تواند از سيس��تم مورد تأييد 
كنفدراسيون استفاده كند. در اين خصوص يك 
اختلاف نظر هم وجود دارد، تا پيش از اين گفته 
مي شد استفاده از VAR يكي از الزامات ميزباني 
محسوب مي شود، در حالي كه اين روزها مسئولان 
فدراسيون داشتن سيستم كمك داور ويدئويي را 

براي گرفتن حق ميزباني الزامي نمي دانند. 
  نقش صداوسيما

اگر از VAR هم بگذريم، قطعاً نمي توانيم حق 
پخش را نادي��ده بگيريم. AFC از كش��ورهاي 
ميزبان حق پخ��ش مي گيرد و ما ن��ه تنها بايد 
براي بازي هاي پيش��رو هزين��ه بپرداريم، بلكه 
بايد بده��ي قبلي م��ان را ه��م تس��ويه كنيم. 
گفته مي ش��ود بدهي پيش��ين صداوس��يما به 
كنفدراس��يون نزديك به 6ميليون يورو است و 
اين نهاد همچنين بايد هرچه س��ريع تر بدهي و 
حق پخش رقابت هاي انتخابي را واريز كند. براي 
حل اين چالش فدراس��يون فوتبال رايزني هاي 
زيادي با صداوسيما انجام داده، ولي موانع هنوز 
مرتفع نشده است. ضمن اينكه در صورت موافقت 
صداوس��يما، احتمالاً در بحث واري��ز وجه مورد 
توافق نيز مش��كلاتي به دلي��ل تحريم ها وجود 
خواهد داشت. بلاتكليفي تيم ملي تا امروز ادامه 
داش��ته و براي جلوگيري از اين سردرگمي بايد 
چاره اي انديش��يد. در فاصله دو هفته تا ش��روع 
رقابت هاي انتخابي، حس��ن كامراني فر توپ را 

به زمين صداوس��يما انداخته اس��ت. سرپرست 
دبيركلي فدراسيون فوتبال در مصاحبه اي مدعي 
ش��د تمام كارها براي گرفتن حق ميزباني انجام 
شده و در صورت همكاري صداوسيما مشكل حل 
خواهد شد: »براي بازگش��ت ميزباني بازي هاي 
تيم ملي مش��كلات فراواني وجود داشت كه هم 
نياز بود در بعد س��خت افزاري برخ��ي امكانات 
فراهم شود يا بهبود يابد و هم در حوزه بين الملل. 
با موارد متع��دد و گوناگوني روب��ه رو بوديم كه 
بايستي رايزني هاي رسمي و غيررسمي متعددي 
انجام پذيرد. در واقع آنچه براي ما اهميت داشت 
اين بود كه اين خواسته بحق مردم كه تيم ملي 
بازي هاي خانگي خ��ود را در ورزش��گاه آزادي 
ميزباني كند، تحقق يابد. براي همين به تعامل با 
دستگاه هاي گوناگون داخلي و خارجي پرداختيم 
و پس از آسيب شناس��ي موارد درخواس��تي، به 
حل و فصل آ نها پرداختيم. در ح��ال حاضر نيز 
در پي حل موضوع پخ��ش تلويزيوني بازي هاي 
تيم ملي هس��تيم و معتقدم تك��رار تجربه آنچه 
پشت سر گذاش��تيم، مي تواند وفاق را به جامعه 
برگردان��د. تعامل بس��يار خوب و س��ازنده اي با 
سازمان صداوس��يماي جمهوري اسلامي داريم 
و ضمن تش��كر از مديران ارش��د اين مجموعه 
اميدوارم تا فرصت هست، بتوانيم اين موضوع را 

نيز حل و فصل كنيم.«
ميرش��اد ماجدي، رئيس كميته جوانان و عضو 
هيئت رئيس��ه فدراس��يون فوتبال نيز با تأييد 
حرف هاي كامراني فر بر اين ادعا صحه گذاشت: 

 »همه نكاتي كه AFC در خصوص بحث ميزباني 
از فدراس��يون فوتبال ايران خواس��ته را رعايت 
كرديم. در اين راس��تا جلسات و مذاكرات بسيار 
زيادي برگزار شده و تقريباً به انتهاي خود رسيده 
است. فقط مشكلي كه وجود دارد، مبلغي است 
كه صداوسيما بايد بابت حق پخش تلويزيوني به 
 AFC كنفدراسيون فوتبال آسيا بپردازد. در واقع
ميزباني در تمامي رده ها را منوط به پرداخت اين 
وجه كرده اس��ت. اگر اين مبلغ پرداخت نشود، 
ميزباني از ما گرفته مي ش��ود. خواهش من اين 
است با تدابيري كه مسئولان صداوسيما اتخاذ 
مي كنند در اس��رع وقت با هماهنگي هايي كه با 
فدراسيون مي شود، مبلغ درخواستي AFC را 
پرداخت كني��م و مانند گذش��ته ميزباني را در 

استاديوم آزادي برعهده بگيريم.« 
  سفر به قطر؟

گزين��ه جايگزي��ن فدراس��يون فوتب��ال براي 
بازي هاي تيم مل��ي قطر اس��ت. در صورتي كه 
كنفدراس��يون آس��يا با ميزباني تهران موافقت 
نكند، تيم اسكوچيچ بايد به دوحه برود و در آنجا 
با حريفان خود روبه رو شود. همه منتظر روشن 
ش��دن تكليف تيم ملي هس��تند تا معلوم شود 
اردوي تيم در تهران برگزار خواهد شد يا دوحه و 
اينكه لژيونرها بايد كجا به تيم ملي ملحق شوند. 
اگر بازي هايمان در قطر انجام شود از يك جهت 
به سود ماست، چراكه بعد از بازي 11 شهريور با 
سوريه، 16 ش��هريور نيز بازي با عراق )خارج از 

خانه( را در دوحه برگزار خواهيم كرد.
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شميم رضوان 

 دنيا حيدري

فريدون حسن

اولين گروه كاروان سردار دل ها به توكيو رسيد
 چشم انتظار مدال آوري در پارالمپيك

نخس��تين كاروان ايران براي حض��ور در ش��انزدهمين دوره بازي هاي 
پارالمپيك توكيو كه از دوم تا چهاردهم شهريور ماه به ميزباني ژاپني ها 

برگزار مي شود وارد اين كشور شد. 
بعد از المپيك2000 س��يدني كه 41 ورزش��كار كاروان ايران را تشكيل 
مي دادند، تصمي��م آقايان براي اع��زام كيفي به توكيو باعث ش��د كاروان 
ايران با كمترين تعداد ورزشكار )62( نسبت به چهار دوره قبل راهي ژاپن 
شود. كارواني با عنوان »سردار دل ها« كه اولين گروه آن با حضور محمود 
خسروي وفا، رئيس كميته ملي پارالمپيك و متشكل از ۷4 ورزشكار و همراه 
در رشته هاي واليبال نشسته، بسكتبال باويلچر، وزنه برداري، دووميداني، 
تيروكمان و كادر اجرايي جمعه ش��ب به وقت محلي با اس��تقبال سفير و 
كاركنان س��فارت ايران در ژاپن وارد فرودگاه ناريتا در توكيو شد. كاروان 
ايران در حالي راهي توكيو شده كه پيش از اعزام گروه اول، نتيجه تست دوم 
دو، سه نفر از اعضا مثبت اعلام شده بود كه در مورد آنها انجام تست سوم 
خيلي سريع تر در دستور كار قرار گرفت و نتيجه تست سوم در مورد بازيكن 
بسكتبال باويلچر و يكي از اعضاي كادر اجرايي منفي اعلام شد تا جواز سفر 
آنها به توكيو صادر شود، اما تست سوم يكي از اعضاي تيم رسانه اي بار ديگر 

مثبت اعلام شد و بعيد است شرايط براي اعزام او مهيا شود.
    

يكي از همراهان كاروان سردار دل ها، مادر شهيد بابايي است. كونيكو 
يامامورا ژاپني الاصل كه از دهه ۵0 در ايران زندگي مي كند و »محمد 
بابايي« يكي از ش��هداي جنگ تحميلي فرزند اوس��ت، بنا به تصميم 
مسئولان فرهنگي كميته ملي پارالمپيك، سرپرستي نمادين كاروان 
ايران را برعهده دارد و بر اين باور اس��ت كه تورنمنت هاي بزرگ جايي 
براي گردهم آمدن فرهنگ هاي مختلف است و بايد از اين فرصت براي 
معرفي فرهنگ ايراني اس��لامي اس��تفاده كرد: »تورنمنت هاي بزرگي 
چون پارالمپيك نماد صلح و دوستي ملت هاست و ديگر كسي از تخاصم 
يا جنگ در اين رقابت ها صحبت نمي كند، بلكه رقابتي بر مبناي دوستي 
ملت هاست كه شكل مي گيرد. ما نيز يك فرهنگ غني ايراني اسلامي 
داريم كه بر پايه ايثار و فداكاري است، چراكه اساس و شاكله ورزش هاي 
جانبازان و معلولين ايران را جانبازان جنگ تحميلي تشكيل مي دهند و 

ما نبايد اجازه دهيم كه اين فرهنگ به فراموشي سپرده شود.«
    

نخس��تين گروه پارالمپيكي هاي ايران در حالي وارد توكيو شد كه چهار 
كشور به دليل ادامه شيوع كرونا و شرايط اضطراري در توكيو از حضور در 
اين رقابت ها انصراف دادند. با وجود اين هادي رضايي، سرپرست كاروان 
ايران در پارالمپيك توكيو تأكيد كرد با وجود سختگيري هايي كه در مورد 
پروتكل هاي بهداشتي مي شود، ش��رايط اين دوره از بازي ها به خصوص 
به لحاظ امكانات از دوره قبل بهتر اس��ت: »سختگيري هاي زيادي براي 
ورود افراد از كشورهاي مختلف به توكيو وجود دارد كه در جريان برگزاري 
بازي ها، سختگيري هاي برگزاركنندگان شدت بيشتري هم پيدا مي كند، 
چراكه ورزشكاران ش��ركت كننده در بازي هاي پارالمپيك به دليل ابتلا 
به بيماري هاي خاص و معلوليت هايي كه دارند شرايط متفاوتي از ديگر 
ورزشكاران دارند، به گونه اي كه بيشتر از ديگران در معرض ابتلا به كرونا قرار 
مي گيرند، به همين دليل سختگيري هايي كه براي بازي هاي پارالمپيك 
در نظر گرفته شده خيلي زياد است.« اما نكته جالب اين است كه رضايي در 
ادامه صحبت هاي خود مي گويد كه مقامات كميته بين المللي پارالمپيك 
و برگزار كنندگان بازي ها در المپيك بيشتر به دنبال برگزاري اين بازي ها 
بودند تا بار آن را از دوش خود بردارند. البته هنوز به صورت رسمي استارت 
بازي ها  زده نشده، اما اين گونه به نظر مي رسد كه صرفاً برگزاري اهميت 
دارد، نه خيلي از مسائل ديگري كه در المپيك هاي قبل و پيرامون بازي ها 
مدنظر قرار داده مي شد. مسئله اي كه بدون شك دليل اصلي كناره گيري 

چهار كشور از حضور در اين رقابت ها بوده است.
    

پرچمداري ايران در اين دوره از رقابت هاي پارالمپيك را نورمحمد آرخي به 
عهده دارد. دوو ميداني  كار نابينا و كم بيناي گلستاني ايران كه هشتم شهريور 
در پرتاب وزنه و 11 ش��هريور در پرتاب ديسك مس��ابقه دارد، مي گويد 
اميدوارم لياقت پرچمداري ايران را داشته باشم: »چهار سال براي حضور در 
پارالمپيك تلاش كردم و سختي هاي زيادي را به جان خريدم تا دست خالي 
از اين رويداد بزرگ برنگردم. خدا را شكر مي كنم كه چنين افتخاري نصيب 
من شده، حس بسيار خوبي است و حتي در خواب هم تصور نمي كردم روزي 
پرچمدار كشورم در بازي هاي پارالمپيك شوم. اميدوارم لياقت پرچمداري را 
داشته باشم. تمام تلاشم بر اين است كه در كنار پرچمداري، پرچم كشورم را 
نيز در پرتاب وزنه و ديسك در توكيو به اهتزاز درآورم تا از اين طريق زحمات 

كميته ملي پارالمپيك و فدراسيون نابينايان و كم بينايان را جبران كنم.

حق پخش و VAR، موانعي كه AFC در موردشان كوتاه نمي آيد

جهانبخش گلزن، ياور و معتقدتوپ ميزباني جام جهاني در زمين تلويزيون
بازگش��تش به فوتبال هلند انگار باعث ش��ده دوب��اره رو بيايد. عليرضا 
جهانبخش با آقاي گلي هلند را ترك كرد، ولي در انگلس��تان بيشتر به 
نيمكت دوخته شد تا دوباره به هلند برگردد و حالا در فاصله اي كوتاه چنان 
از خودش درخشش نشان داده كه باشگاه فاينورد در موردش نوشته است: 
»به كمك يا گل نياز داشتيد به عليرضا زنگ بزنيد.« كارش گلزني است و تا 
حالا سه گل براي فاينورد به ثمر رسانده، اما تماشاگراني كه صحنه كمك 
او به فيلمبردار كنار زمين در جريان ديدار با الفسبورگ را ديدند، به احترام 
او از جا بلند شدند و ستاره ايراني فاينورد را تشويق كردند. با تمام اينها آنچه 
بيشتر به چشم آمد مچ بند مشكي جهانبخش بود در عزاي سرور و سالار 
شهيدان حضرت اباعبدالله الحسين. جهانبخش بعد از به ثمر رساندن گل 
دوم تيمش خوش��حالي نكرد. تنها به مچ بند دستش بوسه زد و دست بر 
سينه گذاش��ت تا بار ديگر اعتقادات خود را به رخ بكشد و اينگونه همراه 

مردم كشورش سوگوار تاسوعا و عاشوراي حسيني باشد.

جوانان كشتي آزاد در قهرماني جهان 
ماني سعيدي
     بازتاب

گل كاش��تند و پس از شش سال 
دوباره ج��ام قهرماني را ب��ه ايران 
آوردند. در حالي تيم جوانان كشتي آزاد با هدايت محسن كاوه به 
رقابت هاي قهرماني جوانان جهان در اوفاي روس��يه اعزام شد كه 
آخرين قهرماني مان به سال 201۵ برمي گشت، از سوي ديگر نتايج 
ضعيف كشتي آزاد در المپيك توكيو سبب ش��ده بود پيش از اين 
مسابقات آزادكاران در موقعيت سختي براي اعاده حيثيت قرار داشته 
باشند. جوانان آزادكار در روسيه اما با يك تير دو نشان زدند، آنها هم 
با پنج طلای رحمان عموزاد خليلي، عرفان الهي، محمد نخودي، 
اميرحسين فيروزپور و علي اكبرپور در اوزان 61، ۷0، ۷9، 86 و 12۵ 
كيلوگرم، يك نقره مهدي حاجيلوئيان در وزن 92 كيلوگرم و يك 
برنز عليرضا عبداللهي در وزن 9۷ كيلوگرم، مقتدرانه قهرمان شدند 
و طلسم ناكامي هاي شش س��اله را شكستند و هم جو منفي عليه 
كشتي آزاد را به نوعي با نتايج شان تلطيف كردند، به خصوص كه 

قهرماني اين جوانان نشان داد كشتي آزاد پشتوانه هاي قوي براي 
بازگشت به اوج در رده بزرگسالان در اختيار دارد. پشتوانه هايي كه 
محسن كاوه، مدير تيم هاي ملي كشتي آزاد كه سرمربي تيم جوانان 
نيز هست، معتقد است كه ثمره آن را مي توان در المپيك بعدي در 
پاريس 2024 ديد: »مطمئناً براي س��اختن آين��ده و بهتر بودن 
نتايجمان در مسابقات پيش رو بايد حتماً به اين جوانان رجوع كنيم. 
اين جوانان هستند كه مي توانند تيم بزرگسالان ما را تقويت كنند و 
فكر مي كنم اين بچه ها اين پتانس��يل را دارند. از اي��ن به بعد هم 
خودشان و هم ما به عنوان متولي بخش فني در فدراسيون بايد تلاش 
كنيم با برنامه ريزي كه صورت مي گيرد اين تيم را حفظ كنيم. اگر 
كاري كه براي آينده و پشتوانه سازي انجام مي دهيم به خوبي و طبق 
برنامه جلو برود، مي توانيم در المپيك نتيجه آن را ببينيم. البته بچه ها 
بايد روح بزرگي داشته باشند و خيلي زود فكر نكنند كه با يك مدال 
كارشان تمام شده، اما با روحيه اي كه در چند نفر از بچه ها ديدم، آنها 

مي توانند آينده كشتي ما را تضمين كنند.«

كاوه: ميوه اين درخشش را در المپيك پاريس مي چينيم

جوانان كشتي آزاد بر بام جهان

همان طور كه پيش بيني مي شد كار غلامرضا محمدي با تيم      خبر
كش��تي آزاد پس از پايان المپيك تمام شد و هفته گذشته 
پژمان درستكار به عنوان سرمربي جديد تيم ملي كشتي آزاد معرفي شد. مربي  كه تابستان 
98 و همان روزهايي كه عليرضا دبير به رياس��ت فدراسيون كشتي رسيد هم زمزمه هايي 
درباره حضور او در رأس كادر فني آزادكاران به گوش مي رس��يد، اما ق��رارداد محمدي و 
مخالفت وزارت ورزش با تغيير مربي كشتي آزاد در سال المپيك سبب شد تغييرات كادر 
فني آزاد منتفي و دبير مجبور شود با گزينه اي كه گزينه اول او براي نشستن كنار تشك نبود 
ادامه ده��د. با اين حال نتايج ضعيف كش��تي آزاد در 
توكيو كه با كس��ب تنها يك نقره و يك برنز 
همراه بود سبب شد انتقادهاي زيادي به 
غلامرضا محمدي و كادر فني آزاد وارد 
شود، انتقادهايي از اين دست كه اين 
تيم ب��ه كوچينگ ضعي��ف و ضعف 
بدني در توكيو باخته است، به همين 
خاطر پس از پايان المپيك، دبير با دو 
سال تأخير حكم س��رمربيگري پژمان 
درستكار را براي كش��تي آزاد امضا كرد و 
دوران محمدي در حضور دوباره در كشتي 
آزاد در كمتر از سه سال به پايان رسيد. 
حالا درس��تكار كه كارنامه موفقي در 
رده باش��گاهي دارد باي��د در اولين 
آزم��ون، آزادكاران را آماده جهاني 

نروژ در مهرماه امسال كند.

جنجال، مهمان هميشگي انتخابي ملي پوشان فرنگي

پژمان جاي غلام را گرفت

در حالي ديروز محمد بنا حكم سرمربيگري اش را تا پايان      خبر
بازي هاي آسيايي 2022 دريافت كرد كه حواشي به وجود 
آمده درباره انتخابي تيم ملي فرنگي براي جهاني نروژ، سروصداي زيادي به پا كرده است، به 
طوري كه عليرضا نجاتي، حس��ين نوري و مهدي فلاح سه فرنگي كار حاضر در اردوي تيم 
ملي پس از مطلع شدن از تصميم كادر فني براي عدم برگزاري رقابت انتخابي براي حضور 
در رقابت هاي جهاني نروژ به نشانه اعتراض، اردوي تيم ملي را ترك كردند. اين در حالي است 
كه ديروز دبير با تكذيب لغو انتخابي ها تأكيد كرد كه محمد بنا به برگزاري انتخابي احترام 
مي گذارد. البته پيش از اين اعلام شده بود مدال آوران المپيك مي توانند بدون انتخابي در 
مس��ابقات جهاني ش��ركت كنند . به همين خاطر از 10 وزن تاكنون تكلي��ف اوزان 6۷ و 
9۷كيلوگرم مشخص شده و در خصوص هش��ت وزن باقي مانده با مشخص شدن چرخه 

انتخابي نفرات اعزامي معرفي خواهند شد . 

فزوني صفرهايي كه هيچ نظارتي بر آنها نيست
قرار بر نظارتي سفت و سخت بود و اعمال قوانيني كه اجازه ندهد هيچ رقم 
غيرمتعارفي در قرارداد بازيكنان و مربيان نوشته شود. تصور مي شد اين بار 
ديگر شاهد اتفاقاتي جديد باش��يم، چراكه آقايان بر اين باور بودند كه به 
خوبي از راه فرارها در اين راستا آگاهي دارند و تجربيات قبلي را مدنظر قرار 
مي دهند تا كسي با دادن حواله هاي ميلگرد  و از اين دست موارد، قانون را 
دور نزند اما خيلي زود مشخص شد تنها مدير فني نيست كه در فوتبال ايران 
معناي كشك دارد و وعده هاي آقايان نيز همين مفهوم را دارد كه اگر غير از 
اين بود امروز در خلال فصل نقل و انتقالات شاهد اعداد و ارقامي نبوديم كه 

چشمان هر شنونده اي را گرد مي كند!
تا همين چند سال پيش ميليارد رقمي حيرت انگيزی در فوتبال ايران بود، 
اما حالا شاهد رد و بدل شدن 1۵ ميليارد تومان ها و بيشتر از آن در فوتبال 
ايران هستيم. ارقامي نجومي و غيرقابل دركي كه باشگاه ها به سادگي براي 
جذب بازيكنان مدنظر خود يا تحريك آنها براي پذيرش پيشنهادشان مطرح 
مي كنند. ارقامي حيرت انگيز كه حتي صداي بسياري از مديران باشگاه ها 
را هم درآورده است، چراكه بي ش��ك آنچه اين روزها براي عقد قرارداد به 
بسياري از بازيكنان پيشنهاد مي شود به هيچ عنوان در حد و اندازه آنها نيست. 
با وجود استعدادهاي بي شمار در فوتبال ايران اما اعداد و ارقامي كه اين روزها 
مطرح مي شود رقم واقعي بازيكنان نيست، ولی به واسطه عدم نظارت درست 
و اصولي آقايان، وضع قوانين خلق الساعه و همچنين رقابت هاي غيراصولي 
برخي مديران باشگاه ها چنين هرج و مرج هايي ايجاد شده است. مديراني كه 
اگر قرار به هزينه كردن از جيب خود بودند هرگز حاضر به پرداخت يك دهم 
چنين رقم هايي نيز نبودند، اما از آنجايي كه دست شان در جيب ملت است 
و هيچ بازخواستي بابت تاراج بيت المال نمي شوند امروز بي هيچ حساب و 
كتابي بر صفرهاي پيشنهادي به رقم قرارداد بازيكنان مي افزايند، صفرهايي 

كه نابودي فوتبال ايران را در پي خواهد داشت.

تغيير بنيادي راهكار نجات ورزش 
بحث انتخاب وزير ورزش و جوانان از جمله مباحثي است كه معمولاً چندان 
مورد توجه دولت ها قرار نمي گيرد. براي اين مسئله دلايل زيادي هم وجود 
دارد، از جمله مشكلات و معضلات اقتصادي كه هميشه گريبانگير مردم 
بوده و به خصوص در اين دوره به صورت حادتر و وحش��ناك تر هم ديده 
مي شود. همچنين تنش هاي سياسي داخلي و خارجي نيز اينقدر بالا بوده 
كه تقريباً تمام هوش و حواس دولت ها و مجلس را به خود معطوف كرده و 
در اين ميان انتخاب وزير ورزش و جوانان به قول معروف در آخرين مراحل 
تأييد كابينه قرار گرفته و به جرئت مي توان گفت كه دقت و حساس��يت 

زيادي هم براي آن صرف نشده است. 
تا قبل از تأس��يس وزارت ورزش و جوانان، ورزش كش��ور زير نظر رئيس 
سازمان تربيت بدني كه معاون رئيس جمهور هم بود اداره مي شد، اما نكته 
اينجاست كه چه در آن سال ها و چه در سال هاي بعد كه وزير ورزش انتخاب 
شد، همواره چهره هاي سياسي بر چهره هاي ورزشي پيشي داشته اند و به 
جرئت مي توان گفت كه يكي از دلايل اصلي عدم رشد و توسعه ورزش كشور 
همين نگاه سياسي و استفاده از افراد ناكارآمد در رأس آن بوده است. اين 
اعتراض هميشگي جامعه ورزش بوده كه چرا ورزش نبايد به اهلش سپرده 

شود، اما سؤال اينجاست كه اين اهليت قرار است چگونه ثابت شود؟
اينكه صرفاً يك نفر با چند مدال، سكو و تحصيلات عاليه مي تواند سكاندار 
ورزش كشور شود سؤالي است كه اين روزها همه در جست وجوي پاسخ 
آن هستند. ورزش بايد به اهلش سپرده شود، اما همين اهليت بزرگ ترين 
و كمياب ترين فاكتوري است كه خيلي سخت مي توان در كسي يافت و 
 اي بسا همين اهليت مورد نظر حتي در يك چهره سياسي بيشتر از يك 

چهره ورزشي ديده شود. 
تا جايي كه حافظه تاريخي ما ياري مي كند در تغيير دولت ها به خصوص وقتي 
كه پاي جناحين مختلف سياسي در ميان باشد هيچ كدام يكديگر را قبول 
نداشته و دولت ها و وزراي آنها كاملًا زير و رو شده اند، اما اين روزها با موردي 
عجيب روبه رو هستيم؛ اينكه وزارت نشينان ورزش دولت قبل به طور گسترده 
و غيرقابل باوري از گزينه پيشنهادي دولت آينده حمايت كنند، آن هم در 
شرايطي كه به لحاظ منش سياسي كاملاً مغاير هم هستند قابل تأمل است. 
وزارت نشيناني كه طي سال هاي گذشته با فوتبال زدگي صرف خود كار را 
به جايي رساندند كه بقيه رشته هاي ورزش اصلًا ديده نشدند و آه از نهاد 
قهرمانان و مدال آوران بلند شد حالا مجيزگوي گزينه وزارت ورزش دولت 
آينده هستند و اين يعني به صدا درآمدن زنگ خطر از همين حالا. اينكه 
شايد قرار نيست اتفاق خاصي رخ دهد و صرفاً يك وزير برود و يكي ديگر 
جانشين او شود و بقيه بمانند كه بمانند. بدون هيچ شكي اين موضوع كار 
وزير آينده ورزش را سخت تر از قبل مي كند. وزير ورزش دولت آينده )چه 
گزينه اي كه در حال حاضر به مجلس معرفي شده و چه گزينه اي كه شايد 
بعداً معرفي شود( به طور حتم بايد تغييرات اساسي و درستي را در وزارت 
ورزش اعمال كند و اجازه ندهد كه اينگونه حمايت ها در عملكرد آينده او و 

انتصاباتي كه انجام مي دهد تأثير گذار باشد. 
بدون ترديد حمايت هاي امروز مديران شكست خورده ورزش در دولت قبلي 
از وزارت نشينان گرفته تا برخي رؤساي فدراسيون ها از گزينه وزارت ورزش 
دولت آينده در راستاي همين موضوع است و همين يك مسئله كافيست 
كه نمايندگان مجلس شوراي اسلامي را مجاب كند كه به گزينه اي رأي 
اعتماد بدهند كه كمترين وابستگي را به خصوص به خارج از ميدان ورزش 
داشته باشد و مواضع روشني در خصوص ورزش كشور از جمله استفاده 
از مديران كاربلد، رش��د ورزش همگاني، ديپلماسي قوي ورزشي، حفظ 
خطوط قرمز نظام در ورزش و پرهيز از توجه خاص به يك رشته ورزشي 
داشته باشد. انتخابي كه اميدواريم با دقت نظر كامل و جامع نمايندگان 
مجلس صورت گيرد تا وزارت ورزش و ورزش كشور بعد از سال ها به فردي 

سپرده شود كه هم اهل ورزش باشد و هم اهليت داشته باشد.

آگهی مزايده عمومی يك مرحله ای
شهرداری اسلامشهر در نظر دارد به استناد مجوزشماره۵/4/1968  
مورخ 1400/03/08ش��ورای محترم اس��لامی ش��هر نس��بت به 
واگذاری تعداد 1۷ دستگاه اتوبوس شهری بازسازی شده مشتمل 
بر پنج دستگاه اتوبوس مدل شهاب و 12 دستگاه اتوبوس مدل بنز 
4۵۷ سازمان مديريت حمل و نقل بار و مسافر به اشخاص حقيقی 
و حقوقی از طريق برگزاری مزايده عمومی اقدام نمايد.  بدينوسيله 
از اشخاص حقيقی و حقوقی واجد شرايط دعوت می گردد جهت شركت در مزايده و دريافت 
اسناد به اداره قراردادهای شهرداری اسلامش��هر مراجعه نمايند .ضمناً مهلت دريافت اسناد 
مزايده حداقل تا 10 روز پس از چاپ آگهی نوبت دوم خواهد بود .هزينه كارشناسی ودرج آگهی 

در روزنامه و چاپ بنر به عهده برنده مزايده عمومی می باشد.
1- مبلغ پايه كارشناسی تعداد 1۷ دستگاه اتوبوس شهری : 92/400/000/000ريال

2-مبلغ سپرده شركت در مزايده: ۵ درصد قيمت كارشناسی هر دستگاه اتوبوس يا اتوبوس ها
3- به پيشنهادات مشروط، مخدوش،فاقد سپرده و پيشنهاداتی كه پس از مهلت اعلام شده 

ارائه شوند ترتيب اثر داده نخواهد شد .
4-شهرداری در رد يا قبول يا كليه پيشنهادات واصله مختار است.

۵- برندگان اول و دوم و س��وم مزايده هرگاه حاضر به انعقاد قرارداد نشوند ،سپرده آن ها به 
ترتيب به نفع شهرداری ضبط خواهد شد.

6-ساير شرايط در اسنادمزايده درج گرديده است.
۷-چاپ اول:1400/۵/24     8-چاپ دوم: 1400/۵/31 

9-مهلت دريافت اسناد مزايده:از مورخ  1400/۵/31 الی 1400/6/10
10-مهلت  تحويل اسناد مزايده: 1400/6/13

11-جلسه كميسيون عالی معاملات:ساعت 13مورخ 1400/6/14 
محسن حميدی – سرپرست  شهرداری اسلامشهر
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